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Da der ofte bliver flyttet rundt med og siddet på  hockeymålene har vi undersøgt om de evt.  
kunne sættes fast på banen.Desværre kan det ikke tillades i forhold til sikkerhed, så vi håber at 
de kan få lov at stå på banen så de ikke bliver ødelagt. 
 
Efter ønske fra beboere er der bestilt 2 park-bænke der opstilles ved legepladsen. 
 
Det er også efter ønske fra beboere at der er etableret et “vild med vilje” område på 
græsplænen så vi kan få farverig beplantning. Derfor henstiller vi til at man ikke plukker 
blomsterne ,så forsvinder ideen ligesom !  ( håber også børnene vil kunne forstå det �����) 
 
Den ene robot-plæneklipper er udskiftet med en terræn – gående. 
 
Desuden etableres der yderligere 2 molokker til restaffald ved henholdsvis Jyttevej nr.2 
(indkørsel til Jyttevej) og ved Jyttevej nr. 74 ( ved Fælleshuset) 
 
 
Bestyrelsen ønsker alle en rigtig dejlig sommerferie , og næste møde er derfor  
Mandag d. 5.September. 
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